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M Ø D E I N D K A L D E L S E  13. MARTS 2023 

Forum Aftagerpanelmøde   

Mødedato 30. marts 2023 kl. 16.00-18.00  

Sted Justitia (Mødeboksen)  

Dagsorden 

 

1. Velkommen & nyt fra fakultetet v/dekan Jacob Graff Nielsen  

(16.00-16.15) 

- Herunder ny fakultetsdirektør pr.1. april, administrativ reform på 

KU, status på arbejdet med campusplaner, justering af 

forskningsorganiseringen, forskningsevaluering samt kommende 

proces vedr. (gen)udpegning af nye medlemmer til Aftagerpanelet 

pr. 1. oktober 2023 

 

2. Præsentation af JUR’s nye grundforskningscenter ”MOBILE” 

v/professor og centerleder Thomas Gammeltoft-Hansen 

(16.15-16.30) 

 

3. Regeringsudspillets betydning for uddannelse og forskning v/prodekan 

for uddannelse Liselotte Madsen  

(16.30-17.30) 

- i forlængelse af oplægget ønskes en drøftelse af følgende 

spørgsmål: 

1) Hvad er jeres syn på regeringsudspillet, herunder især forslaget 

om at op imod halvdelen af kandidatuddannelsespladserne 

fremover udbydes som nye kandidatuddannelser på 1¼ 

studieår? 
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SIDE 2 AF 3 2) Hvad er jeres holdning til forslaget om at oprette flere fleksible 

erhvervskandidatuddannelser på både dansk og engelsk - 

oplever I at efterspørgslen er der, og i bekræftende fald inden 

for hvilke retsområder?  

 

3) Efter jeres opfattelse, hvilken betydning kan reformudspillet få 

for efter- og videreuddannelse? 

 

4. Fakultetets efter- og videreuddannelsesindsats v/chefkonsulent Steen 

Vive 

(17.30-17.55)  

-  i forlængelse af oplægget ønskes en drøftelse af følgende spørgsmål: 

1) Oplever du efteruddannelsesbehov, inden for din 

branche/sektor, som ikke bliver dækket? Hvis ja, hvilke? 

2) Vurderer du, at det er en kvalitet, at efteruddannelse er ECTS 

belagt, eller har det ingen betydning? 

3) Hvis du skal give Det Juridiske Fakultet et godt råd om 

udvikling af efteruddannelsestilbud, hvad er så dit råd - og 

hvorfor? 

4) Vurderer aftagerpanelet, at der er behov for juridiske 

kompetencer inden for cybersikkerhed? 

Jura er ved at udvikle et efteruddannelseskursus inden for 

Cybersikkerhed foranlediget af NIS-2 direktivet. 

(NIS-2 direktivet regulerer virksomheder og myndigheder på 

cyber- og informationssikkerhedsområdet. Det udmøntes i 

nationale bekendtgørelser og fungerer som bindende lov, og 

implementeres frem mod august 2024).  

 

5. Evt. og ønsker til kommende emner i Aftagerpanelet? 

(17.55-18.00) 

 

6. Networking 

(18.00-) 

 

Bilag 

Bilag 3.0: Indstilling til pkt. 3 ”Regeringens uddannelsespolitiske udspil: 

Forberedt på fremtiden 1” og betydningen for uddannelse og forskning” 

Bilag 3.1: Forberedt på fremtiden I (ufm.dk) 

Bilag 3.2: Lederen ”Har politikerne intet lært?” af rektor Henrik C. Wegener 

Bilag 3.3: Debatten: Sæson 2023 – Uddanner vi forkert? | DRTV 

 

https://ufm.dk/publikationer/2023/filer/forberedt-pa-fremtiden-i.pdf
https://www.dr.dk/drtv/se/debatten_-uddanner-vi-forkert_371495?utm_campaign=1265908_SUND_Indsigt_20220303&utm_medium=email&utm_source=Main+list+-+Live+data-All_Users


 

 

SIDE 3 AF 3  

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Caroline Reipurth Kristensen 

Fuldmægtig 

 

 

 


	Dagsorden

